
 

Z A P I S N I K 

 

Sa 14. sjednice Gradskog vijeća Grada Visa, održan 18. svibnja (ponedjeljak) 2015. godine u 

prostorijama Gradske vijećnice u Kulturnom centru u Visu, Viškog boja 13, s početkom u 

17,00 sati. 

 

NAZOČNI: Stipe Vojković, Dalibor Damjanović, Silvija Bajsić Batinić, Stjepan Poduje, 

Damir Radica, Luisa Radišić, Marija Mladineo, Jasna Šiljić i Alen Galić. 

                   

IZOČNI:Miće Radišić i Ante Linčir  neopravdano.  

                                            

POZVANI:  Ivo Radica – gradonačelnik Grada Visa, 

                     Antonia Uskok, zamjenica gradonačelnika Grada Visa, 

                    Tamara Bilić Stojkovska, pročelnica JUO-a, 

                    Vinko Samardžić, odvjetnik koji zastupa Grad Vis, 

                    Veljko Dorotić, pred. Odbora za financije i proračun. 

 

JOŠ NAZOČNI:  Dejan Karuza. 

                               

ZAPISNIČAR: Tanja Travizi, djelatnica JUO-a. 

 

SJEDNICA  JE TONSKI SNIMLJENA 

 

 

Uz ovaj Zapisnik su liste glasovanja po svakoj točci Dnevnog reda. 

 

Predsjednik Gradskog vijeća Grada Visa, gospodin Stipe Vojković, pozdravlja sve vijećnike, 

gradonačelnika Grada Visa, zamjenicu gradonačelnika, djelatnike Gradske uprave kao i sve 

ostale pozvane. 

Utvrđuje se kvorum.  Sjednici nazoči  9 vijećnika. 

 

Jednoglasno s 9 glasova ZA, (Stipe Vojković, Dalibor Damjanović, Stjepan Poduje, Silvija  

Bajsić Batinić, Damir Radica, Luisa Radišić, Marija Mladineo, Jasna Šiljić i Alen Galić, 

utvrđuju slijedeći; 

 

 

DNEVNI  RED : 

1. Usvajanje Zapisnika sa 13. sjednice Gradskog vijeća; 

2. Vijećnička pitanja, prijedlozi, informacije, razno;  

3. Prijedlog Odluke o izmjeni Odluke o osnivanju predškolske ustanove Dječji vrtić Vis; 

4.  Prijedlog Odluke o utvrđivanju kriterija za izračun visine zakupnine za poslovni 

     prostor i zemljište  u vlasništvu  Grada Visa; 

5. Prijedlog Odluke o pristupanju prodaji  nekretnine u vlasništvu Grada Visa; 

6. Prijedlog Pisma namjere za prijedlog projekata financiranja provedbi investicijskih 

    projekata koji se odnose na manje dijelove sustava javne vodoopskrbe /odvodnje; 

7. Izvješće o ostvarenim prihodima od prodaje dugotrajne imovine (građevinsko 

    zemljište na predjelu Rukavac), te realizacije  - utroška istih po pojedinim projektima; 

8. Izvješće u predmetima u kojima se kao stranka u postupku javlja Grad Vis. 

 



    

      

  

  

AD – 1 Usvajanje Zapisnika sa 1. sjednice Gradskog vijeća. 

 

Predsjednik Gradskog vijeća Grada Visa, Stipe Vojković daje  na usvajanje Zapisnik sa 13. 

sjednice Gradskog vijeća, s napomenom da se ispravi izraz u točki AD – 5. Umjesto „a jedna 

je pristigla van roka“ treba napisati „a koja je pristigla van roka“. 

Primjedba se ptihvaća. Konstatira se da je  usvojen  jednoglasno  s 9 glasova  ZA 

(Stipe Vojković, Dalibor Damjanović, Silvija Bajsić Batinić, Stjepan Poduje, Damir Radica,  

Luisa Radišić, Marija Mladineo, Jasna Šiljić i Alen Galić) – Zapisnik sa 13. sjednice  

Gradskog vijeća Grada Visa. 

 

 

AD – 2 Vijećnička pitanja, prijedlozi, informacije, razno; 

 

Nema pitanja 

 

AD – 3 

Predsjednik Gradskog vijeća Grada Visa Stipe Vojković, iznosi obrazloženje za donošenje 

Odluke o izmjeni Odluke o osnivanju predškolske ustnove Dječji vrtić Vis. 

Nakon obrazloženja, jednoglasno s 9 glasova ZA ( Stipe Vojković, Dalibor Damjanović, 

Silvija Bajsić Batinić, Stjepan Poduje, Damir Radica, Luisa Radišić, Marija Mladineo, 

Jasna Šiljić i Alen Galić.) donosi se  

 

O D L U K A  

O IZMJENI ODLUKE O OSNIVNAJU PREDŠKOLSKE USTANOVE 

DJEČJI VRTIĆ VIS  

(Odluka u privitku ovog Zapisnika) 

  

 

AD – 4  
Predsjednik Gradskog vijeća Grada Visa Stipe Vojković,  daje riječ pročelnici Tamari Bilić 

Stojkovska koja obrazlaže Prijedlog Odluke o utvrđivanju kriterija za izračun visine 

zakupnine za poslovni prostor i zemljište u vlasništvu Grada Visa. Napominje da u članku 2. 

Odluke treba dodati stavak treći koji glasi: „Na ovako dobiveni iznos mjesečne zakupnine  

obračunava se porez na dodanu vrijednost.“ 

Otvara se rasprava. 

Damir Radica u pravilu se slaže sa prijedlogom ali smatra da treba više voditi računa o 

poziciji nego o vrsti građevine. 

Nakon kraće rasprave  jednoglasno sa  9 glasova ZA (Stipe Vojković, Dalibor Damjanović, 

Silvija Bajsić Batinić, Stjepan Poduje, Damir Radica, Luisa Radišić, Marija Mladineo, 

Jasna Šiljić i  Alen Galić ) donosi se  

 

O D L U K A 

O UTVRĐIVANJU KRITERIJA ZA IZRAČUN VISINE ZAKUPNINE 

ZA POSLOVNI PROSTOR I ZEMLJIŠTE U VLASNIŠTVU GRADA VISA  

(Odluka u privitku ovog Zapisnika) 

 



 

AD – 5 

Predsjednik Gradskog vijeća Grada Visa Stipe Vojković,  daje riječ gradonačelniku Ivi 

Radici koji obrazlaže potrebu pokretanja postupka za prodaju nekretnine 814/1 i 815 k.o. 

Vis, ZU 1773, što u naravi predstavlja prizemlje i prvi kat stambene građevine na adresi M. 

Gupca 10 u Visu. 

Rasprave nije bilo. 

Nakon obrazloženja, jednoglasno s 9 glasova ZA ( Stipe Vojković, Dalibor Damjanović, 

Silvija Bajsić Batinić, Stjepan Poduje, Damir Radica, Luisa Radišić, Marija Mladineo, 

Jasna Šiljić i Alen Galić.) donosi se  

 

O D L U K A  

O PRISTUPANJU PRODAJI NEKRETNINE U VLASNIŠTVU GRDA VISA 

(Odluka u privitku ovog Zapisnika) 

  

 

AD – 6 

Predsjednik Gradskog vijeća Grada Visa Stipe Vojković, daje riječ zamjenici 

gradonačelnika Antoniji Uskok koja obrazlaže potrebu donošenja Zaključka kojim se 

ovlašćuje predsjednik Gradskog vijeća na potpisivanje Pisama namjere u kojima Grad Vis 

podržava prijedloge projekata firme Vodovod i odvodnja otoka Visa d.o.o. Komiža.  

Naime, firma će kandidirati dva projekta za dobivanje sredstava iz Europskih fondova i to 

projekt „Vodoopskrbne mreže za naselja Parja i Rogačić“ i drugi projekt „Dogradnja 

postojećeg sustava daljinskog  nadzora i upravljanja Vodovod i odvodnja otoka Visa d.o.o. 

Komiža uključivanjem objekata odvodnje na otoku Visu“    

Rasprave nije bilo. 

Jednoglasno sa  9 glasova ZA (Stipe Vojković, Dalibor Damjanović, Silvija Bajsić  

Batinić, Stjepan Poduje, Damir Radica, Luisa Radišić, Marija Mladineo, Jasna Šiljić, 

Alen Galić)  donosi  se 

 

Z A K L JU ČA K  

kojim se ovlašćuje predsjednik Gradskog vijeća za potpisivanje pisama namjere u kojima 

Grad Vis podržava prijedloge projekata firme Vodovod i odvodnja otoka Visa d.o.o. Komiža.  

(Zaključak u privitku ovog Zapisnika) 

  

 

 

AD – 7 

Predsjednik Gradskog vijeća Grada Visa Stipe Vojković, daje riječ gradonačelniku Ivi 

Radici koji navodi kako je u materijalima Izvješće o ostvarenim prihodima od prodaje 

dugotrajne imovine (građevinsko zemljište na predjelu Rukavac) , te realizacija – utroška 

istih po pojedinim projektima. Viječnici mogu postaviti pitanja na kojima će dobiti odgovor.  

Rasprave nije bilo.  

Viječnici primaju na znanje  

I Z V J E Š Ć E  

o ostvarenim prihodima od prodaje dugotrajne imovine (građevinsko zemljište na predjelu 

Rukavac) , te realizacija – utroška istih po pojedinim projektima 

 

(Izvješće u privitku ovog Zapisnika) 

 



 

Ova točka zatvorena je za javnost te svi osim vijećnika napuštaju prostoriju. 

 

AD – 8  

Izvješće u predmetima u kojima se kao stranka u postupku javlja Grad Vis, nalaze se u 

materijalima, a Gradski odvjetnik Vinko Samardžić iznosi odgovore na postavljena pitanja 

po pojedinom predmetu. 

Nakon kraće rasprave –Prima se na znanje 

 

I Z V J E Š Ć E  

u predmetima u kojima se kao stranka u postupku javlja Grad Vis. 

 

 

 

Sjednica je završila u 17,30 sati. 

 

 

 

ZAPISNIČAR:                                                                         PREDSJEDNIK 

                                                                                             GRADSKOG VIJEĆA 

Tanja Travizi, v.r.                                                                      GRADA VISA 

                                                                                              Stipe Vojković, prof., v.r. 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 
 


